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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 14  septembrie  2012, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1000 în prezenţa a 17  consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.1306 din 13 septembrie 2012 consilierii au fost invitaţi la 
şedinţa extraordinară a Consiliului local din data 14 septembrie 2012, ora 1000, care  are 
loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Cartojan Dan Liviu 
3. Cioacă Ionuţ   
4. Dinu Ionel 
5. Gâdea Gheorghe 
6. Ilie Clement 
7. Badea Ionuţ 
8. Popazu Liviu 
9. Spoială Slav Gheorghe 
10. Cepraga Cornel Sorin 
11. Truică Liliana 
12. Vladu Alexandru 
13. Stanciu Marius Viorel 
14. Măroiu Marian 
15. Velicu Florian 
16. Petcu Toma Florin 
17. Dinu Cristina Elena 
 

Absenţi: 
1. Georgescu Cosmin Ştefan 
2. Pârlea Victor Constantin 
3. Oprişan Gigi 
4. Ciobanu George Daniel 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Velicu Florian, ales  prin H.C.L.  nr. 226/30 
august 2012. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Bună ziua! Astăzi, 14 septembrie 2012 a fost 
convocată şedinţă extraordinară, sunt prezenţi 17 consilieri. Conform Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Bună ziua! Ordinea de zi cuprinde 1 punct. Supun la vot ordinea de zi. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi  a fost aprobată. 

 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind suplimentarea bugetului local de venituri 
şi cheltuieli pe anul 2012 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Sumele pe care le-am primit nu sunt nici pe 
departe datoria pe care o avem faţă de însoţitorii persoanelor cu handicap. La această 
rectificare am primit 721 mii lei pentru finanţarea cheltuielilor de personal pentru 
însoţitorii persoanelor cu handicap şi 40 mii lei pentru cheltuieli materiale - Servicii 
publice. 

Sunt datorii restante, această sumă pentru însoţitorii persoanelor cu handicap ne 
ajung doar pentru o lună şi 10 zile. Încercăm să ne creem surse şi prevederi bugetare. 
Banii însoţitorilor persoanelor cu handicap intră în fondul de salarii, unde există un 
plafon. Nu ştiu cum vom rezolva această problemă. 

Problema mare care se pune este că din acest moment Primăria Giurgiu este o 
Primărie în opoziţie, nu este ajutată de Guvern. Din punctul de vedere al Guvernului 
Primăria Giurgiu este ca şi cum ar fi de la PDL. Cea mai mare grijă a mea este pentru 
persoanele defavorizate. 

S-a lucrat la iniţierea unei Hotărâri de Guvern pentru sprijinirea Primăriilor cu 
probleme. Pentru comune s-au alocat bani, dar pentru noi, nu.  S-ar putea ca anul viitor să 
nu mai facem o parte din investiţii, pentru că nu poţi să laşi asistaţii sociali fără nici un 
ban. Am vrut să vă spun unde ne aflăm după această rectificare de buget. 

Domnul consilier Petcu Toma Florin: Starea de fapt a Primăriei de a fi în opoziţie 
este din executivul trecut. Patru ani de zile am trecut prin această criză. Nu am primit nici 
un ban şi a trebuit să ne asigurăm venituri prin încasarea taxelor şi impozitelor şi prin 
încurajarea investitorilor. Sper să continuăm pe această linie. Să sperăm că Guvernul 
actual şi viitor să ne susţină.  

Referitor la asistaţii sociali, sunt foarte importanţi, dar va trebui să continuăm şi 
investiţiile. Va fi o perioadă foarte grea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aş vrea ca la şedinţa viitoare să discutăm problema 
Poliţiei Locale privind acordarea normei de hrană.  

Domnul primar Barbu Nicolae:  Vă mulţumesc pentru participarea la şedinţă. 
Referitor la Poliţia Locală atunci când am modificat organigrama am spus că vom gândi 
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surse pentru acordarea normei de hrană pentru cei care merg la intervenţii, nu poţi să le 
dai la toţi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Suntem într-un punct destul de critic, nu numai noi 
ca Primărie, ci şi Guvernul şi cetăţenii. Noi trebuie să fim alături de executiv să găsim 
acele surse pentru Primăria Giurgiu şi pentru oamenii acestui oraş.  

Trebuie să discutăm cât de curând şi problema CET-ului. 
Trebuie să apelăm şi la Prefectură şi la Consiliul Judeţean ca să ajutăm acest oraş. 

Nu am încredere în acel Proiect de Hotărâre de Guvern că va avea şi finalitate. 
Este un lucru foarte grav dacă Primăria diminuează investiţiile pentru anul viitor. 
Domnul consilier Velicu Florian: Aş dori ca pe viitor să nu politizăm şedinţele de 

Consiliu local. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Încercăm să politizăm prea mult aceste şedinţe. 

Rugămintea noastră, a celor de la PP-DD către USL, este să faceţi diligenţe la Consiliul 
Judeţean ca să fie trecută şi Primăria Giurgiu în acel Proiect de Hotărâre de Guvern. 
Altfel nu vom avea nici un ajutor de la Guvern. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1021. 
 
 

 


